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از میان خبرها

شهرستان ها

به همت سپاه امام رضا)ع( و با مشارکت بنیاد 

مسکن، کمیته امداد و استانداری صورت گرفت 

 آغاز مهاجرت معکوس
 حاشیه نشینان مشهد 

به همت قرارگاه پیشرفت و آبادانی سپاه امام رضا)ع(، 
مرحله آزمایشی طرح توانمندسازی و مهاجرت معکوس 
حاشیه نشینان مشهد به روستاها آغاز شد. به گزارش 
ایرنا در مرحله اول این طرح، 250 خانواده از حاشیه 
نشینان مشهد که طی پنج سال اخیر به مشهد مهاجرت 
کرده اند، با توانمندسازی و حمایت نهادهای مشارکت 
کننده، به 50 روستای استان بازگردانده می شوند و در 
حوزه اشتغال و تولید روستاییان نقش آفرین خواهند 
بود.  به گزارش ایرنا، همایش »مهاجرت معکوس« صبح 
پنج شنبه گذشته با حضور جمعی از مسئولان ملی و 
محلی از جمله مسئول ستاد قرارگاه پیشرفت و آبادانی 
کشور و سرتیپ پاسدار یعقوبعلی نظری فرمانده سپاه 
امام رضــا)ع( در مشهد برگزار و ابعاد مختلف آن طرح 
و بررسی شد. به گزارش ایرنا، معاون اشتغال قرارگاه 
پیشرفت و آبادانی سپاه امام رضا )ع( درباره جزئیات 
این طرح گفت: طرح مهاجرت معکوس به روستاهای 
هدف، به صورت آزمایشی در خراسان رضوی به اجرا 
در می آید و در اجرای این طرح جمعی از حاشیه نشینان 
مشهد طی یک سال در بیش از 50 روستا مستقر خواهند 
شد.»محمد رضا تازیکی« با بیان این که شش ماه برای 
شناسایی این خانواده ها کار مطالعاتی و تحقیقاتی 
انجام شده است، اظهار کرد: در مرحله ابتدایی افراد در 
دهستان پساکوه شهرستان کلات و جنت آباد شهرستان 
تربت جام ساکن می شوند و بــرای مراحل بعد چهار 
دهستان دیگر در نظر گرفته شده است. وی گفت: افراد 
متقاضی مهاجرت به روستا خانواده هایی هستند که 
در پنج سال اخیر به حاشیه شهر مشهد مهاجرت کرده 
اند و اغلب در مشاغل خدماتی و کارگری مشغول به 
کار هستند. تازیکی افــزود: هــزار خانواده با جمعیت 
حدود پنج هزار نفر در این طرح قرار دارند که در صورت 
همکاری نهادهای دیگر طی یک برنامه یک ساله به 
روستاها باز می گردند. وی تصریح کرد: این طرح قابلیت 
اجرایی بالایی دارد و با هدف ایجاد اشتغال و تولید 
روستایی با محوریت خانواده برنامه ریزی شده است 
که در اجرای آن بنیاد مسکن انقلاب اسلامی، کمیته 
امداد امام خمینی )ره( و استانداری خراسان رضوی نیز 

مشارکت دارند.  

100 نفراز روستاییان مهاجر از حاشیه شهرها 	 
به روستاهای شان در تایباد باز می گردند 

تازیکی همچنین گفت: صد نفراز روستاییان تایبادی 
که در حاشیه شهر مشهد و دیگر شهرستان ها  مقیم 
ــاه بــا ایــجــاد اشتغال  ــرارگ ــن ق ــده انــد، از طــریــق ای ش
ــد.وی  از بازگشت  ــردن بــه روســتــاهــای شــان برمی گ
ــان درشهرستان  ــی بــه روســتــاهــای ش ــای ــت 100روس
تایبادخبرداد وگفت:این افرادپس از شناسایی محل 
مهاجرت شان وکارشناسی برای ایجاد اشتغال پایداربه 

زادگاه شان برمی گردند.

 

ــام جمعه سرخس درخطبه هــای نمازجمعه  ام
گفت:مدیریت جهادی  خلأ جدی دستگاه های 
اداری ماست.خطیب جمعه سرخس در خطبه 
هــای ایــن هفته نماز جمعه با اشــاره به بیانات 
کشور  نخبگان  جمع  در  رهــبــری  معظم  مــقــام 
گفت:نخبگان روشنگران جامعه امروز وفردای 
ــت  مــا هستند کــه مــی توانند بــا تخصص و درای
خود مشکلات کشور را رصد و با چــاره اندیشی 
 کشور را در بحرانی ترین مراحل مدیریت کنند. 
حجت الاسلام بختیاری افزود:موفقیت کشورهای 
توسعه یافته بر گرفته از حضور نخبگان آن جامعه 
در عرصه های تولید و...اســت بنابراین نخبگان 
ما گنجینه ای هستند که هر چپاولگری طمع به 
دست آوردن آن ها را دارد. وی با بیان این که چرخ 
توسعه با حضور نخبگان می چرخد اضافه کرد:در 
طول چهار دهه گذشته با توطئه هایی که استکبار 
جهانی علیه کشور ما داشته است ودارد می توان 
به جذب  نخبگان ،کم رنگ جلوه دادن تلاش های 
آنــان در سطح جهانی ودســت آخر تــرور فیزیکی 
اشاره کرد که در این زمینه چند تن از دانشمندان 
هسته ای ما به شهادت رسیدند. وی در بخش 
دیگری از سخنانش با بیان این که نخبگان جایگاه 
وارزش خود را قدر بدانند ودر هر منطقه ای که 
هستند درباره مشکلات حوزه کاری خود بی تفاوت 
ــرد:از تخصص ودرایتی  نباشند، خاطر نشان ک
که دارید برشما تکلیف است تلاش کنید ودر راه 
خدمت موثر به مردم چراغ هدایت سایر جوانان 
کشور وشهرتان باشید. خطیب جمعه سرخس 
با تاکید بر این که مسئولان از نظرات نخبگان در 
جلسات اداری وکارشناسی استفاده کنند، یاد 
آورشد: مسئولان باید با تمام وجود ضمن دعوت از 
نخبگان در جلسات اداری وتخصصی تلاش کنند 
مشکلات این قشر را نیز برطرف کنند. بختیاری  
خلأ جدی امروز در نظام اداری را مدیریت جهادی 
دانست و افــزود:امــروز  خلأ کشور ما در مدیریت 
جهادی است؛ مدیریت جهادی یعنی علم، تجربه، 
تعهد وتخصص با روحیه جهادی وانقلابی دست 
به دست هم دهند وبرای رفع مشکلات مردم شب 
وروز نشناسند. وی با اشاره به این که اگرچه بخشی 

از مشکلات  ما به بحث تحریم ها بر می گردد، اما به 
فرمایش مقام معظم رهبری عمده مسائل امروز 
کشور جهادی عمل نکردن دست اندر کاران است، 
گفت: مدیری که تنها در محیط اداری به حضور 
فیزیکی اکتفا کند ودر میان مردم نباشد نمی تواند 

مشکلی از مشکلات مردم حل کند
داورزنــی-حــجــت الاســلام عــلــی زاده امام جمعه 
داورزن گفت: رویکرد آمریکا پس از 40ســال از 
انقلاب هنوز در قبال ایــران و کل دنیامتکبرانه 
است. وی با اشاره به اعتراض امام راحل به پذیرش 
کاپیتولاسیون درسال 43 افزود: کاپیتولاسیون 
عزت واستقلال ایران را زیر سؤال برد، دراین قانون 
آمده بود اگر آمریکایی ها هر جنایتی مرتکب شوند 

دولت ایران حق برخورد ندارد. 
باقری-حجت الاسلام مظفر تاجی ،خطیب جمعه 
چناران با اشاره به حماسه اربعین حسینی  گفت: 
حماسه اربعین نمایش قدرت جهان اسلام و بزرگ 
ترین محمل معرفی شیعه و نهضت سرخ حسینی 

به جهانیان است.
صفری-حجت الاسلام صادقی امام جمعه گناباد 
در خطبه های نماز جمعه این هفته گناباد گفت : 
راهپیمایی اربعین در عراق فرا ملیتی است به دلیل 
این که از سراسر جهان در این همایش شرکت می 
کنند.وی گفت : این همایش فرا مذهبی است 
چون عــلاوه بر شیعیان، ایــزدی ها، مسیحیان و 
یهودی ها نیز در آن حضور دارند و فرا نژادی است 
چون کرد و عرب و فارس در کنار هم شکل دهنده 

این راهپیمایی عظیم هستند.

*حجت الاســلام یعقوبی امــام جمعه نیشابور با 
ــاره به انتشار سند و الگوی ایــرانــی اسلامی  اش
پیشرفت توسط رهبر معظم انقلاب گفت: این سند 
میثاق نامه 50 ساله مردم و نظام است. وی با انتقاد 
شدید از حضور بانوان در ورزشگاه آزادی و مسئولان 
مرتبط با این موضوع گفت: اگر این مسئله را حل 
نکنند و بخواهند از خط های قرمز اسلام و انقلاب 

عبور کنند قلم های آن ها را می شکنیم.
پرورش-حجت الاسلام فرمانبرامام جمعه ملک آباد 
گفت: آمریکا  40 سال است برای بر انــدازی نظام 
جمهوری اسلامی تــلاش می کند ولــی با وحدت 
وهمدلی مردم ومسئولان تاکنون موفق نشده ودر 
توطئه های جدید اقتصادی نیز شکست خواهد خورد.

 بخشی-حجت الاسلام حصاری امام جمعه بایگ 
با اشــاره به درپیش بــودن اربعین حسینی گفت: 
همایش وحماسه عظیم اربعین نمایش قدرت اسلام 
وشیعه  وبسترمناسبی برای معرفی فلسفه عاشورا  

محسوب می شود که باید توجه جدی به آن شود.
 عابدخراسانی-حجت الاسلام ایزدی امام جمعه 
طرقبه درخطبه های این هفته نماز جمعه بااشاره 
به نزدیک شدن اربعین حسینی گفت : این حرکت 
عظیمِ مردم است که از ایــران، کشورهای دیگر 
اسلامی، هند، اروپا حتّی از آمریکا و کشورهای 
ــرادی می آیند در این  ــای دور، اف دیگر و از راه ه

راهپیمایی شرکت می کنند.
اصغری- حجت الاســلام ایــزدی یــزدان آبادامام 
جمعه فریمان در خطبه های نماز جمعه به بیان 
جایگاه ویژه زیارت اربعین در آموزه های اسلام 

پرداخت و گفت: اربعین عصاره عترت به شمار می 
رود همچنان که نماز ستون دین است. 

علی نــوری-حــجــت الاســـلام امینی امام جمعه 
بردسکن در خطبه های این هفته اظهار کرد: آن 
چه امــروز کشور و نظام جمهوری اسلامی را در 
برابر هجمه های دشمنان محافظت کرده بصیرت 

مردم ایران است. 
کلاته-حجت الاسلام مقیسه امام جمعه سبزوار 
گفت: اجتماع پرشور مسلمانان در راهپیمایی 
اربعین توطئه های دشمنان برای ایجاد اختلاف 

میان مسلمانان را از بین می برد.
جمعه  عصمتی امام  ــلام  الاس غضنفری-حجت 
تربت حیدریه راهپیمایی باشکوه اربعین حسینی 
را نمایش قدرت جهان اسلام نامیدوآن را بهترین 
فرصت برای معرفی تشیع با مکتب ناب عاشورایی 

قلمداد کرد.
حسین  نوری-حجت الا سلام ناهیدی امام جمعه 
خلیل آبــاد در خطبه های نماز جمعه این هفته 
شهرستان خلیل آباد مراسم پیاده روی اربعین 
را نمایش اقتدار نظام ذکر کرد وگفت: حضور در 

مراسم اربعین از نشانه های شیعه است. 
ابراهیم بای-حجت الاسلام سید ذبیح ا... شمسیان 
امــام جمعه خــواف در خطبه های این هفته نماز 
جمعه با سفارش خــود و نــمــازگــزاران به رعایت 
تقوای الهی با اشاره به فرارسیدن اربعین حسینی، 
گفت: پیاده روی اربعین باعث وحدت جهانی میان 

مسلمانان و آزادی خواهان جهان شده است.
 کلثومیان-حجت الاسلام ملکی امام جمعه تایباد 
گفت: نماز جمعه یکی از شاهکارهای مهم نظام 
اسلامی است که درآن عظمت وعزت دنیای اسلام 

در هر جمعه به رخ جهانیان کشیده می شود.
ملکی-حجت الاسلام دهقانی امام جمعه خوشاب 
گفت: با اعلام سند 50 ساله تشکیل تمدن نوین 
اسلامی اقتدار ایــران اسلامی تثبیت و آرزوهــا و 

خواب های دشمنان نقش بر آب شد.
ایــشــان زاده- حجت الاســـلام دستجردی امام 
جمعه قوچان درباره تدوین سند جامع تمدن نوین 
اسلامی و تاکید مقام معظم رهبری بر تحقق این 
سند گفت: ابلاغ این سند همه را به تحرک مثبت 
واداشته و جهان اسلام را خوشحال کرده است و 
باید ازوجود همه نخبگان ، اندیشمندان ، صاحبان 
علم وتجربه وجوانان توانا وبااندیشه در ایجاد این 

سند استفاده کرد.

نماز جمعه
محمودی   

امام جمعه سرخس : 

مدیریت جهادی  خلأ جدی دستگاه های اداری ماست

گزارش جلسه

اقتصادی

 در جلسه شورای گفت وگوی دولت
 و بخش خصوصی مطرح شد: 

دستور استانداربرای تعیین 
تکلیف صنایع محورغرب 

استاندار به کمیسیون ماده 5 دستور داد که برای رفع 
مشکلات صنایع محور غرب مشهد تشکیل جلسه دهد. به 
گزارش خراسان رضوی  پنجاه و ششمین جلسه شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان که روز پنج 
شنبه در سالن اجلاس اتاق بازرگانی استان در مشهد 
برگزار شد،موضوعات مختلفی را در دستور کار خود 
قرار داد. موضوع صنایع غرب مشهد، ازجمله مسائل 
مطرح شده در جلسه بود که البته فقط در سه  دقیقه پایانی، 
مورد تبادل نظر حاضران قرار گرفت اما به دلیل اهمیت 
موضوع، منجر به آن شد که استاندار به کمیسیون ماده 
5 دستور دهد با تشکیل جلسه به مشکلات واحدهای 
مستقر در محور غرب مشهد رسیدگی و این موضوع را 
تعیین تکلیف کند. در دقایق پایانی این جلسه بود که 
رئیس دبیرخانه شــورای گفت وگــوی بخش خصوصی 
و دولــت استان گفت: کمیسیون مــاده 5 باید به تمام 
واحدهای صنعتی مستقر در محور غرب مشهد که مشکل 
زیست محیطی ندارند اجازه فعالیت دهد اما به گروهی 
اجازه داده و به گروهی هم اجازه نداده است. »لبافی« 
افزود: شورای شهر مشهدهم  در خصوص سامان دهی 
صنایع غرب مصوب کــرده است که  شهرداری به 35 
واحد در عرصه و اعیان پایان کار صنعتی بدهد و به دیگر 
واحدهایی که در حریم شهر هستند نیز در عرصه پایان 
کار صنعتی داده شود، هم اکنون شهرداری در اعیان 
پایان کار صنعتی صادر می کند اما در عرصه به استناد 
مصوبه کمیسیون ماده 5 مبنی بر پرداخت حق وحقوق 
شــهــرداری، پایان کار صنعتی صــادر نمی کند. رئیس 
کمیسیون اقتصادی شورای شهر مشهد هم در واکنش 
به سخنان لبافی اظهار کرد: شهرداری تابع مصوبات 
کمیسیون مــاده 5 است و به همه واحدها پاسخ داده 
است. »احمد نوروزی« در پاسخ به سوال استاندار مبنی 
بر این که آیا مشکل 40 واحد دارای مجوز حل شده است 
یا خیر، به این پاسخ کوتاه بسنده کرد: پاسخ این سوال را 
خواهم داد. در ادامه »راضیه علیرضایی« رئیس سازمان 
صمت استان هم به آن ورود کرد و گفت: کمیسیون ماده 
5 قانونا باید این موضوع را مصوب کند. استاندار هم در 
واکنش به صحبت های مطرح شده گفت: در جلسه ای 
آقایان آمدند و 40 واحد را معرفی کردند که 35 واحد آن 
مجوز لازم را گرفتند، از سویی هم کسانی که آن زمان آن 
طرف میز بودند امروز به این طرف میز آمده اند و ان شاء 
ا... مشکل بقیه واحدها حل خواهد شد. سپس رئیس 
اتاق بازرگانی استان نیز به موضوع ورود کرد و گفت: 
این موضوع درگذشته در جلسه شــورای گفت وگو نیز 
مطرح شده بود که چرا تنها 35 واحد معرفی شده اند؟ 
تفاوت این 35 واحد با دیگر واحدهای صنعتی مستقر در 
محور غرب مشهد چیست؟ چه ارتباطاتی وجود داشته که 
تنها 35 واحد معرفی شده اند؟ شافعی افزود: درخواست 
داریم آقای استاندار به کمیسیون ماده 5 دستور دهد که 
مشکل دیگر واحدها را برطرف کند.»علیرضایی« هم در 
واکنش به سخنان شافعی اظهار کرد: استانداری از ما 
فهرست واحدها را درخواست کرده بود که ما   40 واحد 
را به استانداری معرفی کردیم و این 40 واحد مطرح شده 
است.استاندار در جمع بندی موضوع گفت: کمیسیون 
ماده 5 دربــاره صنایع محور غرب تشکیل جلسه دهد و 
مشکل واحدها را بررسی کند.رئیس اتاق بازرگانی استان 
نیز در این جلسه در واکنش به نامه وزارت صنعت درباره 
تعلیق کارت بازرگانی افرادی که گشایش اعتبار ارز گرفته 
اما کالایی وارد کشور نکرده اند  و با ارز حاصل از صادرات 
خود تسویه کرده اند، گفت: در این زمینه اسامی حدود 
600 شرکت را به ما اعلام کرده اند، ما بررسی کردیم و به 
این نتیجه رسیدیم برخی از این شرکت ها کالاهای شان 
در گمرک است و در گیر و دار بحث مابه التفاوت نرخ ارز 
گرفتارند، برخی دیگر کالای شان در راه است و شامل این 
موضوع می شوند ، شماری نیز کالای شان آمده و مشکلی 
نــدارد و در انبارهای گمرک در حال ترخیص است اما 
با نامه جدید مجبوریم کار آن ها را متوقف و کارت های 

بازرگانی شان را معلق کنیم. 

ایشان زاده -سرپرست وزارت تعاون، کارورفاه 
اجتماعی درجــریــان بــازدیــد از ساختمان مرکز 
ــا قــدردانــی از  نــگــهــداری مــعــلــولان درقــوچــان ب
وهمت  باهمکاری  اظهارکرد:  قوچانی  خیران 
خیران دراحــداث این ساختمان ، درواقــع یکی از 
استانداردترین فضاها برای نگهداری معلولان وتوان 
بخشی ایجاد شده است که 200 نفر ظرفیت دارد 
به طوری که طبقه اول آن برای جایگزینی معلولان 
مرکز نگهداری آرزوی قوچان ، آماده بهره برداری 
است ،ما برای تجهیز این ساختمان قول داده ایم و 
4 میلیارد ریال اعتبار برای تجهیز منظور شده است. 
انوشیروان محسنی بند پی  درباره ایجاد پاراکلینیک 

تامین اجتماعی قوچان نیز گفت: این مکان یکی 
از مطالبات شهرستان و از جمله نیازهای آن بوده 
است که مراحل نهایی کارشناسی آن درحال انجام 
است و درسرعت بخشی به این موضوع سعی داریم.
وی گفت: قراراست در جلسه یک شنبه هیئت دولت 
موارد بسته توزیعی حمایت اجتماعی ونحوه توزیع آن 
بررسی شود و باتصویب آن، بین قشرهای خاص و کم 
درآمد جامعه توزیع خواهد شد.وی  بابیان این که 
اکنون برای دستمزد یاتغییر حقوق کارگران برنامه 
ای نداریم افزود: براساس تاکیدات رئیس جمهور 
در حمایت از قشرهای کم درآمد، باتوجه به افزایش 
قیمت ها دربرخی اقلام موردنیازمردم وسخت شدن 

شرایط اقتصادی، باید حمایت های اجتماعی از 
قشرهای خاص وافراد نیازمند درجمعیت هدف ، به 
صورت جدی انجام شود. وی گفت: هم اکنون یک 
تیم درحال بررسی جمعیت هدف برای بهره مندی 
از حمایت های اجتماعی است تا با ضریب اطمینان 

بالاتری این کار انجام شود .

سرپرست وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی : 

۴ میلیارد ریال اعتبار برای تجهیز مرکز نگهداری ازمعلولان منظورشده است 


